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Friday, 06 December 2013 15:59

Рукометаши Борца у недјељу (Спортска дворана Борик, 18 часова), у утакмици 12. кола
Газпром Јужни ток лиге, дочекују екипу Нексеа из Нашица. Хрватски представник у
Бањалуку стиже након разочаравајуће елиминације из Купа EHF од шпанског Адемар
Леона. Наиме, Нексе је у дворани "Краљ Томислав" савладало Шпанце резултатом 34:29,
док је Адемар тријумфоваo у реваншу резултатом 33:28 и само захваљујући голу више у
гостима, прошао у групну фазу.

  

      

У табору нашег клуба свјесни су да их очекује тежак испит, али према ријечима помоћног
тренера Бојана Црномарковића, радује чињеница да су сви играчи спремни за недјељни
окршај.

  

- Радује то што нема повријеђених играча и сви су на располагању за меч против
Нексеа. Очекује нас меч против екипе која гаји стил игре који нама не одговара.
Игра Нексеа заснива се на брзој транзицији из одбране у напад, контре и
полуконтре и уколико се са њима упустимо у трку по паркету, мислим да нам шансе
за позитиван резултат нису велике. Уколико желимо да стигнемо до побједе,
морамо да играмо јаку одбрану, са доста прекида, али и да их сведемо на највише
23-24 гола  – поручио је помоћник Јанија Чопа на данашњој конференцији за новинаре.

  

Стријелац четири гола у мечу против Загреба Немања Безбрадица вјерује да уз
срчаност и борбеност екипе може да се стигне до три бода.
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- Сви знамо ко нам долази у госте, прошли пут кад смо играли против Нексеа
изгубили смо, па нам је и то додатни мотив. Знамо да неће бити лако, али очекујем
да их овај пут докажемо публици да смо прави борци и стигнемо до тријумфа  –
рекао је Безбрадица.

  

Иначе, данас је Милораду Кецману из Бањалуке, који је предложио побједничко име за
маскоту клуба, представник клуба Владимир Бранковић као поклон уручио клупски
календар и годишњу карту.

  

{youtube}nGrk7WAZmSg{/youtube}

  

(борац-спорт) 
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